
Referat af bestyrelsesmøde 09.03.2022 kl. 18-20 

Til stede:  Anne, Benjamin, Berit (supl), Bertram, Dorrit, Søren 
Fraværende:  Nicolai, som er nyvalgt suppleant til GF dagen før 
Referent:  Anne 
 

 
1. Opfølgning på generalforsamling. 

Bestyrelsen drøftede forløb af generalforsamlingen 8. marts. Bestyrelsen tager andelshavernes 
ønske om transparens ifm. processen vedr. valuarvurdering op til revision og overvejer hvordan vi 
kan gøre anderledes næste år. Det aftales desuden at bestyrelsen skal være mere synlig for 
beboerne og give bedre mulighed for dialog med bestyrelsen: 

 Der lægges fremadrettet referater fra alle bestyrelsesmøder på hjemmesiden. 
 Der linkes til referaterne på facebooksiden. 
 Beboere inviteres til at deltage i de første 15 minutter (kl. 18-18.15) af hvert 

bestyrelsesmøde, hvis man har spørgsmål, kommentarer eller andet der ønskes drøftes 
med bestyrelsen. Bestyrelsen vil gøre opmærksom på at alle i øvrigt er velkomne til at 
deltage i resten af mødet, dog uden at deltage aktivt.  
 

2. Central udsugning i lejligheder.  
Søren forsøger at få aftale på plads med Flemming om at vi kan besøge ejendom med 
centralsugning med genindvinding inden næste bestyrelsesmøde, gerne kl. 17, alternativt kl. 16. 

 
3. Punkterede ruder.  

Den Lille Glarmester har været ude og skifte de fleste punkterede ruder, Benjamin kontakter dem, 
som ikke kom med i første runde. Der kommer desuden en ny mulighed for indmelding af 
punkterede ruder i løbet af foråret. 

 
4. Næste møde. 

Onsdag d. 6.4.2022 kl. 18-20. Søren tager kage med. 
 

5. Eventuelt. 
Nyt bestyrelsesbedlem:  
Nicolai Bloch Linde fra nr. 7, 2.th 
nicolaiblochlinde@live.com 
40476907 


